
ZÁPIS 
 

 

z jednání Myslivecké rady ČMMJ pobočného spolku v Ústí nad Labem, které se konalo dne 3.8.2021        
na sekretariátu OMS v Ústí nad Labem 

 
 
 
Přítomni: Ing. B. Freiberg., Ing. V. Černil, H. Machačová, E. Pekara, Ing. V. Šutera, 
Omluveni: J. Frýbová, P. Nowak, J. Hokeš 

 
 
 
Program jednání: 
1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 
2. Sněm 2021 

3. Ostatní, diskuze 

 
Ad 1/ Zápis z posledního jednání byl schválen. 

- Kurz adeptů 2021-2022 – zahájení  1.6.2021: zatím je 11 přihlášených zájemců + 1 z předešlého 
kurzu, který ho nedokončil. Proběhla již informační schůzka, kde byli kurzisti seznámeni s podmínkami 
a organizací kurzu. Doplatky je nutno zaslat do konce srpna 2021. 

- Trofeje na výstavu do Lysé n.L. – jsou zaevidovány v programu Yamaco Petrem Jeřábkem a fyzicky 

předány. 

 
Ad 2/ Sněm 2021 – konání 12.8.2021. Rada schválila Jednací řád, dopodrobna byl bod po bodu prodiskutován          
program. Rada se shodla, že vzhledem k potřebným nákladům na opravy a údržbu budovy a tím i chod celého 
OMSu a jeho činností, budou na Sněmu oficiálně požádány jednotlivé myslivecké spolky o finanční podporu. 
Zároveň také bude zaslaná žádost o finanční příspěvek i Krajskému úřadu Ústeckého kraje. 
 
Ad 3/ Ostatní – Rada se shodla, že za OMS letos zorganizuje Vánoční troubení, tak, jako v minulých letech a 
které mělo velmi kladné ohlasy. 
 

 
 
 
 
Zapsala: Helena Machačová a jednatel Emil Pekara 


